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Szülői fórum 
„A ma gyermeke a holnap felnőttje, aki majd 
építi gyermeke jövőjét, társadalmát, ilyen 
módon senkinek sem lehet közömbös, mivé 
fejlődik, hogyan alakul gyermekeink élete.” 

A budakeszi Széchenyi István Általános Iskola 
nagy szeretettel hívta és várta a város oktatáspo-

litikája és az iskolabővítéssel kapcsolatban felmerült 
javaslatok iránt érdeklődő szülőket. 

Budakeszi lakossága a hetvenes évek óta az új is-
kolaépület megépítésére vár. 2010 óta dolgozunk a 
forfa épületek kiváltásáért. Ez az álom most megva-
lósul, teljes egészében állami beruházásként. Óriási 
eredmény az összesen 1,3 Mrd Forint értékű beru-
házás Budakeszi életében. A Nemzeti Sportközpon-

tokkal kötött megállapodás értelmében az Önkor-
mányzat az előkészítő munkálatok forrásaként az 
idei költségvetése terhére 50 millió forintot különí-
tett el, amelyet 2017-ben további 38 millió forinttal 
egészít ki környezetrendezés céljából. 

Felvezetőként tájékoztattam a megjelenteket az 
iskola jelenéről, az iskolában folyó pedagógiai mun-
káról valamint a jövőbeli elképzelésekről. 

A családokkal egyre szorosabb az együttműkö-
désünk. Kapcsolatunk egymás tiszteletén alapul. A 
szülők javaslatot tettek egy új szülői szervezet létre-
hozására, mely tovább erősítené az iskola és a szülők 
partnerségét. Büszkék vagyunk arra, hogy elismerik 
a pedagógusaink munkáját, gyermekeikért végzett 
napi tevékenységünket.

A jelenlévők kérdéseket tettek fel a polgármester 

asszonynak, a tankerületi igazgató asszonynak, va-
lamint az alpolgármestereknek. Egyúttal rendkívüli 
megtiszteltetés volt, hogy meghívásunkat elfogadta 
dr. Kaposi József, az Oktatáskutató és Fejlesztő Inté-
zet főigazgatója, aki ismertette a mai oktatási irány-
zatokat, nemzetközi párhuzamba állítva azokat. 

Az iskola vezetése a tantestülettel együtt szíve-
sen vesz részt további olyan fórumokon, melyek 
közelebb hozzák az iskolát, a szülőket és a döntés-
hozókat.

Köszönjük, hogy elfogadták a meghívásunkat, 
így közösen gondolkodhattunk a budakeszi iskolá-
ról, keressük meg a lehetőségeket, hogy egyre jobb 
körülményeket teremtsünk gyermekeink számára, 
határozzuk meg, mi szolgálja leginkább tanulóink 
nevelését, oktatását.


